
 
Vraag van de PvdA over de jeugdkosten 2015 – 2019?
 
De kosten de in beeld zijn gebracht zijn een weergave van de grootste kostendragers in de jeugdhulp, 
toegewezen op jaar waarin de levering plaats vond (dus niet op boekjaar). Een aansluiting met de 
jaarrekening (BBV) is dus niet te maken. Ook zal het rekenkameronderzoek een vollediger beeld 
geven van de werkelijke lasten 2015-2019, want in dat onderzoek wordt gepoogd álle kostendragers 
jeugdhulp mee te nemen. 
 


